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Koulukadun ja Yhtiönkadun risteykseen rakennettavaa kiertoliittymää koskeva 
valtuustoaloite 
 
356/10.03.01.00/2023 
 
  
KV 02.10.2023 § 99  
  

Valtuutettu Johanna Häggman luki allekirjoittamansa Koulukadun ja 
Yhtiönkadun risteykseen rakennettavaa kiertoliittymää koskeneen 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
”Forssalaisilla on hyviä kokemuksia kiertoliittymien toimivuudesta. 
Tapulikadun liikenne on runsasta ja se on vilkastunut muun muassa 
sinne rakennettujen asuintalojen myötä. Katu on rakennettu 
asuinalueen kaduksi leveydeltään ja on näin kapeampi. Jotta 
liikkuminen on turvallista ja sujuvaa Tapulikadullla sekä asuintalojen, 
Keskuskoulun ja päiväkoti Augustinan ympäristössä, esitämme 
tehtäväksi selvityksen ja sen myötä mahdollisuutta avata Koulukatu 
yhtiönkadulle ja rakentaa siihen kiertoliittymä.” 
 
Valtuutettu Johanna Häggmanin lisäksi valtuustoaloitteessa olivat 
mukana valtuutetut Sirkka-Liisa Anttila, Asta Jaakkola, Topias 
Kujala, Pentti Mansikkamäki, Pekka Murtolahti ja Irmeli Vinnikainen. 
 

Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 
 
KH 09.10.2023 § 308  
  
Valmistelija Hallintojohtaja Hanna Saarni, puh. 040 573 6133, 

hanna.saarni@forssa.fi 
 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Jari Kesäniemi, p. 03 4141 5260 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää aloitteen tekniselle toimelle 
valmisteltavaksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
 

 
 
 
YLA 20.02.2025 § 17    
    
Valmistelija Kunnallistekniikan päällikkö Ville Saarenmaa, p. 050 5110 591, 

ville.saarenmaa@forssa.fi  
 
Liikenneympyrän rakentaminen Koulukadulta Yhtiönkadulle varmasti 
sujuvoittaisi liikennettä Koulukadulle, mutta sen rakentamisessa on 
useita haasteita. Merkittävämpänä haasteena liikenneympyrän 
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rakentamiselle on tilan puute. Yhtiönkatu on leveä ja 
runsasliikenteinen katu, minkä vuoksi siihen sopiva liikenneympyrä 
olisi kooltansa myös erityisen suuri, eikä mahtuisi nykyiselle 
katualueelle vaan vaatisi tilaa viereisiltä kiinteistöiltä. Myös 
Lyseokatu tulisi linjata uudestaan nykyisen lukion pysäköintialueen 
läpi, jotta sen liittyminen Yhtiönkatuun saataisiin toimimaan uuden 
liikenneympyrän kanssa. 
 
Liikenneympyrän rakentaminen sujuvoittaisi liikennöintiä myös niin 
paljon, että se houkuttelisi käyttämään Koulukatua oikoreittinä. Tämä 
lisäisi Koulukadun läpiajoliikennettä merkittävästi ja aiheuttaisi 
vaaraa kapealla lapsien ja nuorten runsaasti käyttämällä kadulla. 
 
Näiden seikkojen vuoksi liikenneympyrän rakentaminen Koulukadun 
päähän Yhtiönkadulle ei ole kannattavaa eikä kustannuksiensa 
puolesta olisi tarkoituksenmukaista. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Antti Heinilä 
 

Päätösehdotus Yhdyskuntalautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen 
kaupunginvaltuustolle, että se merkitsee edellä olevan selostuksen 
tiedoksi ja toteaa valtuustoaloitteen tulleen loppuun käsitellyksi. 

 
Käsittely Kunnallistekniikan päällikkö Ville Saarenmaa selosti asiaa 

kokouksessa ja poistui ennen päätöksentekoa. 
 

Päätös Yhdyskuntalautakunta hyväksyi ehdotuksen. 
 

 
 


